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Protokół Nr 6/XXII/2012 
 
z XXII sesji absolutoryjnej Rady Gminy w Boronowie, która odbyła się w dniu 14 czerwca 
2012r. w sali narad Urzędu Gminy w Boronowie w godz. 17.00 –19.20 
 
Ad. 1 
Przewodniczący Rady Gminy Edward Czyż otworzył sesję stwierdzając prawomocność 
obrad, gdyż na stan 15 radnych w posiedzeniu uczestniczyło 13 radnych.  
 
Ponadto w sesji udział wzięli: 
Wójt Gminy – Rufin Majchrzyk 
Radca Prawny – Mirosława Sulewska 
Dyrektor ZPO- Bożena Ledwoń 
Dyrektor GOK – Bogusława Leśniowska 
Kierownik GOPS – Irena Sitek 
oraz mieszkańcy 
 
Ad. 2 
Wójt Gminy Rufin Majchrzyk zgłosił wniosek o zdjęcie z porządku obrad punktu 11. 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia statutów sołectw położonych na terenie gminy 
Boronów. Zostały przeprowadzone konsultacje do projektu uchwały i wpłynęły uwagi  
mieszkańców, które musi zbadać powołana w tym celu komisja. Przewodniczący komisji 
z powodu choroby jest nieobecny, co opóźnia opracowanie wniosków.  
 
 
Rada Gminy 13 głosami za (jednogłośnie) przyjęła wniosek w sprawie zdjęcia z porządku 
obrad punktu 11. 
 
Radny Witold Stawiarz zadał pytanie, czy w związku z obecnością na sesji mieszkańców 
ul. Dolnej i bocznych, zainteresowanych rozwiązaniem uciążliwości wynikających 
z funkcjonowania oczyszczalni, zostanie wprowadzony dodatkowy punkt do porządku obrad, 
czy problem ten będzie poruszony w punkcie: Sprawy różne. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Edward Czyż uznał, że omawianie problemu oczyszczalni 
nastąpi w punkcie: Sprawy różne.  
 
Następnie Rada Gminy 13 głosami za (jednogłośnie) przyjęła następujący porządek obrad: 
 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu Nr 5/XXI/2012 z sesji Rady Gminy. 
4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach radnych podejmowanych w 

okresie międzysesyjnym. 
5. Informacje z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 
6. Sprawozdania z realizacji budżetu gminy Boronów za 2011 rok: 

a) Rozpatrzenie sprawozdania finansowego za 2011 rok; 
b) Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu gminy Boronów za 2011 rok;  
c) Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach  o przedłożonym przez 

Wójta Gminy Boronów sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy Boronów za 
2011 rok.  

d) Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 
finansowego Gminy Boronów za 2011 rok;  
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e) Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania z 
wykonania budżetu Gminy Boronów za 2011 rok;  

7. Absolutorium dla Wójta Gminy Boronów: 
a) Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z przebiegu procesu kontrolnego działalności 

Wójta Gminy z wykonania budżetu Gminy Boronów za 2011 rok; 
b) Wniosek Komisji Rewizyjnej o udzielenie Wójtowi Gminy Boronów absolutorium 

z wykonania budżetu Gminy Boronów za 2011 rok; 
c) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Boronów za 

2011 rok.  
8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy Boronów na 2012 rok.  
9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2012-

2021.  
10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 15/IV/2011 z dnia 26 stycznia 2011 r. 

w sprawie powołania składu osobowego Komisji Rewizyjnej.  
11. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzedniej sesji. 
12. Interpelacje i zapytania radnych. 
13. Wolne głosy i wnioski. 
14. Sprawy różne. 
15. Zakończenie sesji. 
 
Ad. 3 
Rada Gminy nie wniosła uwag do protokołu nr 5/XXI/2012 z poprzedniej sesji, przyjęła 
protokół 12 głosami za oraz 1 głosem wstrzymującym się.  
 
Ad. 4 
Przewodniczący Rady Gminy Edward Czyż przedstawił działania radnych w okresie 
między sesjami: 

- Przewodniczący Rady Gminy uczestniczył w Zgromadzeniu Gmin Wiejskich 
w Wodzisławiu Śląskim oraz w konferencji tematycznej dotyczącej gospodarki odpadami. 

- Przewodniczący Rady Gminy brał udział w zaprzysiężeniu nowego komendanta policji 
w Lublińcu, którym został pan M. Tukaj. 

- 12.06.2012 Przewodniczący Rady wraz z radnymi Antonim Strobą oraz Henrykiem 
Ledwoniem, jak również panem Danielem Terebińskim, sprawującym nadzór technologiczny 
nad oczyszczalnią ścieków odwiedzili nowoczesne oczyszczalnie ścieków w Popowie 
i Poraju.  

- Przewodniczący Rady Gminy w imieniu Rady wysłał pismo do prezesa PKS 
w Częstochowie w sprawie likwidowanych połączeń  autobusowych.  

Ad. 5 

Wójt Gminy przedstawił sprawozdanie z działalności między sesjami - informacja stanowi 
załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
Radny Bogdan Hutsz zapytał Wójta jaka firma wygrała przetarg i na jaką kwotę na ścieżkę 
pieszo-rowerową w ciągu drogi DW 905. 
Wójt Gminy Rufin Majchrzyk odpowiedział, że najkorzystniejszą ofertę złożyła firma 
DOMAX, a kwota na jaką opiewa oferta wynosi 605 448,24 zł.  
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Ad. 6 
a) 
Przewodniczący Rady wyjaśnił, iż wszystkie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 
rok 2011 radni otrzymali w miesiącu kwietniu oraz zostały omówione na posiedzeniach 
Komisji Rewizyjnej. 
Wójt Gminy wyjaśnił, że sprawozdanie finansowe za 2011 rok składa się z następujących 
pozycji: 

1. Bilansu z wykonania budżetu jednostki samorządu terytorialnego na dzień 
31.12.2011r. 

2. Zbiorczego bilansu jednostek budżetowych na dzień 31.12.2011 r., 
3. Rachunku zysków i strat jednostki – sprawozdania łącznych jednostek budżetowych 

na dzień 31.12.2011 r. 
4. Zestawienia zmian funduszu jednostki – sprawozdania łącznych jednostek 

budżetowych na dzień 31.12.2011 r. 
Bilanse są zgodne z ewidencją księgową Urzędu Gminy, GOPS i ZPO w Boronowie.  
Sprawozdania zostały przedstawione Regionalnej Izbie Obrachunkowej w wyznaczonym 
terminie i Radzie Gminy w dniu 03.04.2012 r. Wójt Gminy w paru słowach wyjaśnił radnym 
pojęcia: bilansu- aktywów i pasywów oraz rachunku zysków i strat.  
 
b) 
Wójt Gminy wyjaśnił, że do 31 marca ma obowiązek przedstawić Radzie Gminy 
sprawozdanie roczne z wykonania budżetu gminy, sprawozdanie roczne z wykonania planu 
finansowego GOK oraz informację o stanie mienia komunalnego gminy. Obowiązek ten 
został dopełniony. Następnie Wójt przedstawił radnym wartości liczbowe budżetu. Budżet 
gminy na koniec 2011 roku po stronie dochodów został wykonany w wysokości 98,9 %, 
w tym dochody bieżące wykonano w wysokości 104,7%, a dochody majątkowe w wysokości 
86,4%. Niskie wykonanie dochodów majątkowych wynika stąd, że zaplanowano wpływ 
środków z PROW II transzy na kanalizację Hucisko-Grojec w wysokości 2 159 514,38. Na te 
środki została zaciągnięta pożyczka w Banku Gospodarstwa Krajowego na wyprzedzające 
finansowanie. Dotacja ta wpłynęła już w tym roku. W dniu 23 kwietnia 2012 r.  nastąpiła 
całkowita spłata kapitału pożyczki. Szczegółowe wykonanie dochodów według źródeł 
przedstawia tabelka na stronie 5 informacji. Wydatki zostały wykonane w wysokości 95,8%. 
Wykorzystanie środków na wydatki według zadań w układzie tabelarycznym przedstawiono 
na stronie 8, a szczegółowy opis zadań znajduje się na stronach 3-18. Zadłużenie gminy na 
31.12.2011 r. to kwota 4 374 005,56 zł. Są to pożyczki z Banku Gospodarstwa Krajowego 
i WFOŚ i GW na inwestycje gminne oraz dofinansowanie mieszkańcom do solarów 
i ekologicznych źródeł ciepła w ramach programu ograniczenia niskiej emisji. Zadłużenie 
gminy na ostatniego grudnia stanowi 32,7 % dochodów, a maksymalnie takie zadłużenie 
może wynosić 60 %.  
c) 
Zastępca Przewodniczącego Rady Irena Brol przedstawiła pozytywną opinię Regionalnej 
Izby Obrachunkowej wyrażoną w uchwale Nr 4100/VI/64/2012 z dnia 4 kwietnia 2012r. VI 
Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach o przedłożonym przez 
Wójta Gminy Boronów sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy Boronów za 2011 rok 
wraz z informacją o stanie mienia komunalnego - opinia stanowi załącznik nr 2 do 
niniejszego protokołu. 
Przewodnicząca Komisji Budżetu, Finansów, Inwentaryzacji i Rozwoju Gminy- Irena 
Brol stwierdziła, że rok 2011 był rekordowy pod względem wysokości zrealizowanego 
budżetu, zarówno po stronie dochodów, jak i wydatków, głównie inwestycyjnych. Tak 
wysoki udział środków na inwestycje był możliwy dzięki pozyskaniu przez gminę środków 
zewnętrznych.  
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d) 
Rada Gminy 13 głosami za (jednogłośnie) podjęła uchwałę nr 40/XXII/2012 w sprawie 
rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Boronów za 2011 rok. 
 
e) 
Rada Gminy 13 głosami za (jednogłośnie) podjęła uchwałę nr 41/XXII/2012 w sprawie 
rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Boronów za 
2011 rok. 
 
Ad. 7 
a), b) 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował radnych, że przewodnicząca Komisji 
Rewizyjnej jest na zwolnieniu lekarskim, poprosił zastępcę przewodniczącego Komisji 
o przedstawienie przebiegu  procesu kontrolnego  Komisji Rewizyjnej. 
Radny Henryk Myrcik poinformował, iż Komisja Rewizyjna zanim wydała wniosek 
o udzieleniu absolutorium Wójtowi Gminy zajmowała się rozpatrzeniem wszystkich 
przedstawionych sprawozdań. Następnie odczytał Radnym treść wniosku o udzielenie 
absolutorium wraz z uzasadnieniem – wniosek stanowi załącznik nr 3 do niniejszego 
protokołu.  
Radna Irena Brol odczytała  pozytywną opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej do 
wniosku Komisji Rewizyjnej wraz z uchwałą nr 4100/VI/125/2012 z dnia 4 czerwca 2012 
roku VI Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach w sprawie 
zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Boronów. - opinia stanowi 
załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 
 
Radny Bogdan Hutsz zadał pytanie, czy opinia RIO nie powinna być przedstawiona 
w odrębnym punkcie porządku obrad. 
Przewodniczący Rady Gminy zgodził się że powinna, ale nie zostało to zaproponowane 
w punkcie dotyczącym przyjęcia porządku obrad i teraz nie można wprowadzać już zmian. 
Radca Prawny Mirosława Sulewska uznała, że  wymóg zapoznania radnych z opinią został 
wypełniony.  
 
c) 
Rada Gminy 13 głosami za (jednogłośnie) podjęła uchwałę nr 42/XXII/2012 w sprawie 
udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Boronów za 2011 rok. 
 
Ad. 8 
Wójt Gminy objaśnił radnym przesunięcia budżetowe w projekcie uchwały. Nastąpiło 
zmniejszenie wydatków w zakresie gospodarki gruntami i nieruchomościami o kwotę 78 000 
zł. Kwota ta została podzielona między poszczególnymi działami: 
-  na rozdzielenie obwodu CO w szkole podstawowej – 25 000 zł 
- na umieszczenie mieszkańca gminy w Domu Pomocy Społecznej – 8000 zł. Kwota ta będzie 
w późniejszym terminie zwracana przez dzieci mieszkańca.  
- na stypendia dla uczniów – 5 000 zł 
- na selektywną zbiórkę odpadów- 5 000 zł 
- na zbiórkę odpadów wielkogabarytowych- 5 000 zł 
- na dodatkowe roboty na boisku LKS (między innymi odwodnienia od strony trybuny).  
Rada Gminy 13 głosami za (jednogłośnie) podjęła uchwałę nr 43/XXII/2012 w sprawie 
zmian budżetu gminy Boronów na 2012 rok. 
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Ad. 9 
Przewodniczący Rady poinformował radnych, że zmiany wprowadzone w poprzedniej 
uchwale wymagają zmiany WPF na lata 2012-2021. Zwrócił uwagę radnych na pozycję 2 
w punkcie III załącznika nr 2 do projektu, gdzie została wprowadzona kwota 70 000 zł na 
projekt przebudowy oczyszczalni ścieków Lemna w Boronowie.  
Rada Gminy 13 głosami za (jednogłośnie) podjęła uchwałę nr 44/XXII/2012 w sprawie 
zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2012-2021.  
 
Ad. 10 
Wójt Gminy poprosił radnych o wprowadzenie autopoprawki do projektu uchwały. 
Radca Prawny Mirosława Sulewska przedstawiła zmiany, które należy wprowadzić do 
projektu uchwały:  
- zmianie ulega zapis: „ w sprawie: zmianie uchwały nr 5/II/2012 Rady Gminy w Boronowie 
z dnia 13 grudnia 2010 r……” na „ w sprawie: zmiany uchwały nr 15/IV/2011 Rady Gminy 
w Boronowie z dnia 26.01.2011 r……” 
- treść paragrafu 3 również ulega zmianie: „ W związku z treścią § 1 i  § 2 zmienia się 
dotychczasowy zapis w § 1, punkcie 3 uchwały nr 15/IV/2011 Rady Gminy w Boronowie 
z dnia 26.01.2011 r. w sprawie powołania składu osobowego Komisji Rewizyjnej, który 
otrzymuje nowe brzmienie: 3………”  
Rada Gminy 13 głosami za (jednogłośnie) przyjęła zaproponowane poprawki do projektu 
uchwały.  
 
Radca Prawny Mirosława Sulewska poprosiła Przewodniczącego Rady o poinformowanie 
radnych o chronologii głosowania. Zwróciła uwagę, że należy podjąć głosowanie w sprawie 
przyjęcia zaproponowanej kandydatury.  
Przewodniczący Rady Gminy poinformował radnych, że odbędzie się głosowanie w sprawie 
przyjęcia rezygnacji radnego Henryka Ledwonia z funkcji członka Komisji Rewizyjnej, 
następnie w sprawie przyjęcia kandydatury nowego członka, aby wreszcie przegłosować całą 
uchwałę.  
Rada Gminy 10 głosami za oraz 3 głosami wstrzymującymi się przyjęła rezygnację radnego 
Henryka Ledwonia z członka Komisji Rewizyjnej i odwołała go z tej funkcji.  
Radny Henryk Myrcik podał kandydaturę radnego Pawła Sukiennika na nowego członka 
Komisji Rewizyjnej. Inne kandydatury nie zostały zgłoszone. 
Radny Paweł Sukiennik wyraził zgodę na bycie członkiem Komisji Rewizyjnej. 
Rada Gminy 9 głosami za oraz 4 głosami wstrzymującymi się przyjęła kandydaturę radnego 
Pawła Sukiennika na członka Komisji Rewizyjnej.  
Radca Prawny zwróciła uwagę, że w treści projektu uchwały należy wykreślić słowo 
„ radną” 
Rada Gminy 10 głosami za i 3 głosami wstrzymującymi się podjęła uchwałę 
nr 45/XXII/2012 w sprawie: zmiany uchwały nr 15/IV/2011 Rady Gminy w Boronowie 
z dnia 26.01.2011 r. w sprawie powołania składu osobowego Komisji Rewizyjnej.   
 
Ad. 11 
Większość interpelacji była wyjaśniona w punkcie, w którym Wójt przedstawił sprawozdanie 
ze swojej działalności w okresie między sesjami.  
Wójt Gminy, celem uzupełnienia wyjaśnił Radnym pewne kwestie. Poinformował, że odbył 
spotkanie, wraz z radnym Lesławem Podolskim z prezesem PKS w Częstochowie w sprawie 
likwidacji połączeń w kierunku Boronowa i Częstochowy. Niestety odpowiedź prezesa 
odnośnie przywrócenia tych połączeń była negatywna. Są to połączenia nierentowne. Istnieje 
szansa, że będzie przywrócone jedno z połączeń w okresie jesiennym, ale jeżeli gmina będzie 
partycypować w kosztach utrzymania tego połączenia.  
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Wójt Gminy przypomniał, że w sprawie zabudowania sierżantów na ulicy Nowej konieczne 
jest złożenie pisma do Urzędu Gminy. Wkrótce zamierza udać się do komisariatu Policji 
i może tę sprawę tam poruszyć.  
Odnośnie dziur w drodze na ulicy Wolności i Częstochowskiej- Wójt interweniował w tej 
sprawie.  
 
Ad. 12 
Radny Bogdan Hutsz zwrócił uwagę na konieczność koszenia traw porastających rowy 
w Zumpach. Zarośnięte rowy nie są widoczne dla pieszych. Z tego właśnie powodu jedno z  
dzieci wpadło do rowu i złamało sobie nogę. Radny prosi o interwencję u starosty w tej 
sprawie.  
Radny Witold Stawiarz zapytał, czy wiadomo kiedy rozpocznie się remont drogi do 
Koszęcina. 
Wójt Gminy odpowiedział, że dokładnej daty nie znamy, ale prawdopodobnie koniec 
czerwca-początek lipca.  
Radny Krystian Jaksik powrócił do tematu połączeń autobusowych. Zapytał, czy gmina 
Konopiska byłaby gotowa partycypować w kosztach utrzymania połączenia. 
Wójt Gminy odpowiedział, że nie sporządzono jeszcze szczegółowej kalkulacji kosztów. 
Dopiero potem mogą się odbyć rozmowy.  
Radny Bogdan Hutsz prosi o wystosowanie pisma do Nadleśnictwa w sprawie wykaszania 
traw. 
Wójt Gminy przyznał, że Gmina nie ma możliwości wpłynięcia na Nadleśnictwo, jedynie 
poprzez nieoficjalne rozmowy.  
Radny Paweł Sukiennik zapytał Wójta, jak do wykaszania traw mają podejść mieszkańcy. 
Czy mają prawo wykosić trawę przed swoją posesją, chociaż teren należy do Zarządcy Dróg 
Wojewódzkich.  
Wójt Gminy odpowiedział, że rozezna sprawę.  
 
Ad. 13 
Nie zgłoszono wolnych wniosków.  
 
Ad. 14 
Przewodniczący Rady Gminy odczytał pismo-petycję mieszkańców ulicy Dolnej i bocznych 
w sprawie uciążliwości związanych z funkcjonowaniem oczyszczalni ścieków, które 
wpłynęło do Rady Gminy. 
Na sesję Rady Gminy przybyła delegacja mieszkańców tych ulic, na czele z Panem 
Cembrzyńskim, który podjął dyskusję w tym temacie.  
Pan Cembrzyński przypomniał radnym mechanizmy prawidłowego funkcjonowania 
oczyszczalni. Na oczyszczalnię ścieków powinny być przyjmowane ścieki wstępnie 
oczyszczone mechanicznie, co nie funkcjonuje w naszej oczyszczalni. Trafiają ścieki 
zawierające tłuszcze, piasek, gnojowicę, co powoduje osadzanie się ich na dnie, fermentację 
i nieprzyjemny zapach. Kolejną kluczową sprawą jest odpowiednie dotlenienie oczyszczalni. 
Rozwiązaniem częściowo usprawniającym funkcjonowanie oczyszczalni byłoby doposażenie 
jej w urządzenia odbierające części stałe i dotlenienie. Urządzenie, które proponuje Pan 
Cembrzyński to sito-piaskownik.  
Wójt Gminy stwierdził, że na początku również rozpatrywał zakupienie takiego urządzenia, 
jednakże podczas spotkania z projektantami uzyskał informację, że sito-piaskownik 
zabudowany obecnie na Lemnie nie może być użyty w oczyszczalni zbudowanej według 
nowoczesnych technologii.  
Radna Aniela Frania zapytała o koszt zakupu takiego urządzenia. 
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Pan Cembrzyński podał przybliżoną kwotę- około 80, 100 tyś. złotych. Wyjaśnił również, że 
nieprawdą jest jakoby urządzenie to nie mogło być wykorzystane w innej oczyszczalni. Jest to 
urządzenie przenośne i sprawdza się w każdym typie oczyszczalni.  
Wójt Gminy wyjaśnił ponadto, że planował oczyścić oczyszczalnię z osadów, ale zmieniło 
się rozporządzenie, które określa normy na hektar składowania osadów i dla tej oczyszczalni 
limit został wykorzystany w ubiegłym roku. Istnieje możliwość wywiezienia osadów na 
zewnątrz, ale jest to kosztowne- ok. 500 tyś złotych. Odnośnie zarzutu wlewania gnojowicy, 
Wójt zaprzeczył, gdyż pracownicy nie odbierają gnojownicy, poza tym nieczystości są 
odwożone od niewielkiej ilości gospodarstw i nie są to gospodarstwa rolne. Mogą jedynie 
wystąpić tłuszcze.  
Wójt Gminy zwrócił również po raz kolejny uwagę na nieprawidłowe użytkowanie 
kanalizacji. Rury kanalizacyjne są zatkane przez mopy i inne przedmioty, które absolutnie nie 
powinny być odprowadzane kanalizacją. To powoduje zaleganie nieczystości i fakt, że na 
oczyszczalnię spływają już zagnite ścieki. 
Wójt Gminy  wyraził swoje przekonanie o konieczności budowania nowej oczyszczalni, 
gdyż modernizacja istniejącej jest nierentowna i nie przynosi spodziewanych rezultatów, 
o czym miał okazję się przekonać zwiedzając inne oczyszczalnie. Należy przystąpić do 
sporządzenia projektu nowej oczyszczalni, co więcej biorąc pod uwagę posadowienie 
oczyszczalni w innym miejscu, oddalonym od domostw. Projektowanie trwa około roku, 
projekt powinien być więc gotowy pod koniec 2013 r. Niestety uzyskanie dofinansowania 
inwestycji będzie możliwe dopiero pod koniec 2014 r. Czyli realna szansa realizacji 
inwestycji to 2015 r.  
Przewodniczący Rady Gminy przypomniał, że została powołana specjalna  Komisja d.s. 
oczyszczalni, która spotykała się kilka razy z projektantami. Wnioski ze spotkań są 
jednoznaczne. Koniecznie należy przedsięwziąć kroki w celu zbudowania nowej 
oczyszczalni. Komisja odbyła również kilka wyjazdów w celu zapoznania się 
z nowoczesnymi technologiami stosowanymi na oczyszczalniach, o czym Przewodniczący 
informuje na sesjach.  
Radna Irena Brol wyraziła rozgoryczenie, że zdecydowano w poprzednich kadencjach 
o wybudowaniu takiego typu oczyszczalni. Pomyłką było również posadowienie oczyszczalni 
tak blisko zabudowań. Na chwilę obecną można jedynie do momentu powstania nowej 
oczyszczalni przedsięwziąć środki doraźne w celu zneutralizowania nieprzyjemnego zapachu. 
Pan Cembrzyński podsunął pomysł odrestaurowania urządzenia znajdującego się na 
oczyszczalni, aby polepszyć jej funkcjonowanie. Starania te byłyby poczynione niewielkim 
kosztem, a mogłyby poprawić komfort życia mieszkańców. 
Przewodniczący Rady poparł pomysł pana Cembrzyńskiego i wysunął propozycję spotkania 
się w celu szczegółowego omówienia zagadnienia.  
 
Przewodniczący Rady Gminy wyjaśnił powód zdjęcia z porządku obrad punktu w sprawie 
uchwalenia statutów sołectw. W czasie konsultacji wpłynęły uwagi do statutów, które musi 
przeanalizować powołana w tym celu komisja. Przewodniczący Komisji jest chory i dlatego 
podjęcie uchwały musi być przesunięte w czasie. 
Przewodniczący Rady poinformował również radnych, że sprawdził ich oświadczenia 
majątkowe i jeden egzemplarz będzie w najbliższych dniach przesłany do Urzędu 
Skarbowego w Lublińcu.  
 
Ad. 15 
Przewodniczący Rady podziękował wszystkim za przybycie i zamknął XXII sesję Rady 
Gminy w Boronowie 
 
Sporządziła: mgr Ewa Stefanik 
 


